

شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع Dhofar Generating Company S.A.O.G

Board of Directors Resolutions' Disclosure

الإفصاح عن قرار مجلس الإدارة

Dhofar Generating Company SAOG (the "Company") advises the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange ('MSX') and the investors' community that it has resolved the following at the meeting of the Board of Directors ("Board") held on 18th April 2023:

يسر شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع (الشركة) إحاطة الهيئة Market العامة لسوق المال وبورصة مسقط والمستثمرين الكرام بالقرارات SX') and التالية التي إتخذها مجلس الإدارة (المجلس) في اجتماعه المنعقد ved the

The Board reviewed and approved the un-audited interim financial statements of the Company for the three months period ended 31 March 2023 along with the Board of Directors' Report.

قام المجلس بمراجعة وإعتماد القوائم المالية المرحلية غير المدققة للشركة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2023م، بالإضافة إلى تقرير مجلس الإدارة.

The un-audited interim financial statements and board report has been uploaded in Muscat Stock Exchange website.

وقد تم رفع البيانات المالية غير المدققة وتقرير المجلس على موقع بورصة مسقط.

Disclosure Officer

مسؤول الإفصاح

